
 

 

 
Protokoll nr 1, styrelsemöte 2014-01-20, paragraf 1 – 12 

 
Närvarande: 

Ove Johansson, ordförande Lennart Henriksson 

Elvy Nilsson   Karl-Gustaf Bengtsson 

Elisabet Lantz  MayBritt Persson 

Rita Evesson, suppleant  Erling Andersson, suppleant 

Ej närvarande: Björn Lindell 

 

 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade 

mötet öppnat. Till sekreterare valdes May-Britt Persson 

 

§2 Godkännande av dagordning och anmälan av övriga frågor. 

Dagordningen godkändes. Två stycken inkomna skrivelser anmäldes. 

Representant från PRO inbjuden för diskussion. 

 

§3 Val av protokolljusterare: 

 Till protokolljusterare valdes Erling Andersson. 

 

§4 Inkomna och utgående skrivelser. 

PRO, se ovan. Från skolorna inkommen skrivelse angående intresse från 

alliansen att medverka i sportlovsprogrammet, deltagande skulle kollidera med 

föreningarnas träningstider varför vi ej kan tillhandahålla tider för sportlovs- 

aktiviteter. 

 

§5 Rapport från a.u. 

 Rapport angående reklam redovisas under: Policy för Affischer. 

 

§6 Rapporter: 

a) Ekonomi                                                                                                                                  

Balans- och resultat enligt bilagor redovisas. Resultatet positivt. 

 

 b)  Medlemmar  

      Vi har i dag 598 medlemmar, varav 105 stycken som betalar årsavgift. 

 

 c) Hallunderhåll 

     Luftvärmepumpar är installerade. 

Fjärrvärmefläktarna är avstängda. Erling påpekade att dörren mellan 

cafeterian och hallen bör hållas stängd, då en öppen dörr försämrar 

ventilationen. 



 

d) Banunderhåll 

     Det har lagts på lite grus på de bortre banorna. 

     Det har förekommit skadegörelse på utebanorna natten mellan den 10 – 11          

    januari. Cykelstället flyttat och rest mot soprumsdörren tillsammans med ett  

    bord. Övrig skadegörelse på bord som trasats sönder av att man hoppat på  

    dem m.m. Skadegörelsen polisanmäld, skadegörelsen avskrevs direkt. 

 

e) Serie 

    Serien pågår, den vänder fredagen den 11 februari. Mätdomarna uppskattas. 

 

f) Tävlingar 

    Planerade tävlingar har gått bra. Nyårssingeln, den 3 januari delades det ut     

    fler priser än vanligt, samtliga gruppettor och hälften av grupptvåorna fick    

    pris, tävlingen gav ett plus för alliansen på 1 650:-. 

    Nästa allianstävling blir 2 mars med HjärtLung som arrangör. 

 

g) Lotteri 

    Lotterierna fungerar bra, netto hittills 23 383:- 

 

h) Uthyrning 

    Vi har f.n. två förfrågningar. 

 

i) Sponsring 

Erling meddelar att Falkenbergs Energi AB sagt upp sitt avtal, men ett nytt     

avtal kan eventuellt skrivas på. Apoteket i Gallerian är intresserad av skylt 

    Och har lovat återkomma. 

 

j) Servering 

    Serveringen fungerar bra och ger ett gott netto. 

 

k) Hemsidan 

    Hemsidan behöver flera som kan engagera. 

 

l) Övriga rapporter 

    Rita informerade om att 18 st. anmält sig till Hjärt-lungräddning. 

    två kurser kommer att hållas, den 26 februari och den 3 mars. Ledig lokal på 

    Demokrativägen skall kollas upp. 

 

§7 Policy för Affischer, Reklam och Konst inom Boulecenter. 

 AU har förberett en bestämmelse. Skrivelsen godkändes med  

 ändringen att AU skall godkänna. Ny lydelse: se bilaga 1. 

 

§8 Vårens och sommarens verksamhet. 

 Ordföranden har haft fortsatt kontakt med parkchef  Per Lärjebo om alternativa 

 platser för flera boulebanor, vår förhoppning är att banor skall kunna läggas  

 nära nuvarande banområde. Det är viktigt att vi har goda förbindelser med  

 skateparkens ansvariga och deltagare. 

 Seriespelet inomhus varar till slutet av april. När anmälningar inkommit till 

 sommarserien får vi lösa hur banorna kommer att utnyttjas. 

 

 



 

 

§9 Övriga frågor 

 Olof Alth, PRO informerade om skrivelserna från PRO och BK Tullbrons 

 styrelse angående hallvärdskapet. Skrivelserna är bilagda till detta protokoll. 

 Beslöts att räkna om fördelningen av antalet veckor för varje förening. 

 Beslöts att hjälpa till med frivillig personal vid större tävlingar. 

 Beslöts att PRO:s värdskap skall infalla på vinterhalvåret. 

 

§10 Aktivitetslista 

1) Plaketter på ekplanka iordningställs ./Kjell B. 

2) Svar till FaBo ang. av. kvällsspel. /OJ. 

3) Nytt hallvärdschema efter avslutad för året. /E.N, O.J. 

 

§11 Nästa möte 

 Beslöts att nästa möte skall vara tisdag18 februari kl. 09.30 

 

§12 Avslutning 

 Ordföranden tackar de närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 

 

 

May-Britt Persson         Ove Johansson  Erling Andersson 

          ordföranden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Bilaga 1. 

 

 

Bestämmelser angående affischer, reklam och konst inom  

Falkenbergs Boulecenter. 

 

Affischer, reklam och konst, som inte är betald reklamplats 

Eller berör boulespelet, får inte förekomma inom anläggningen. 

 

Konst får placeras ut i konferensrummet och kafeterian efter  

Arbetsutskottets godkännande. 

 

Arbetsutskottet kan, efter särskild prövning, tillåta undantag. 

 


